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El 16 de setembre, el Conseller Primer de la Generalitat,
Josep Bargalló (ERC), va visitar Gurb i per conèixer
d’aprop la realitat del nostre poble i per posar-se a
disposició per tirar endavant alguns projectes. La visi-
ta va començar a l’Ajuntament, on va ser rebut per tot
el Consistori. Vam tenir ocasió d’explicar en detall les
qüestions que tenim sobre la taula i, específicament,
es va demanar la col·laboració de la Generalitat per
tirar endavant el Casal de la gent gran, el Consultori
mèdic i la nova Sala de Cultura.

Més tard, Bargalló va visitar una explotació ramadera a
Granollers de la Plana i es va interessar per la situació
del sector. Finalment, va anar a l’empresa Casa
Tarradellas, on va conèixer el funcionament de la fàbrica.
Des del Grup d’ERC a l’Ajuntament valorem molt
positivament la visita del Conseller Primer, que va
dedicar la part més important de la seva visita a
Osona a conèixer els aspectes principals del nostre
poble. Pensem que això és molt positiu per Gurb.E
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GRUP MUNICIPAL  D’ERC A L’AJUNTAMENT DE GURB

Gener 2006

Què n’opines?
Ara que ja hem deixat enrere la Festa Major de Gurb, és el
moment de fer balanç i valorar les activitats que es van portar
a terme durant dos caps de setmana. Ens agradaria conèixer la
vostra opinió.

• Us va agradar la Festa Major?

• Creieu que s'hauria de renovar alguna activitat?

Envia’ns els teus comentaris sobre aquesta o altres qüestions a:
gurb@esquerra.org

Ens convé doblar el
nombre d’habitants?

Us fem arribar el segon número de Viure
a Gurb, el butlletí del Grup Municipal
d’ERC a l’Ajuntament de Gurb, per fer-
nos ressò d’algunes notícies i opinions
que poden ser d’interès per a la gent
del nostre poble.

Cada vegada són més les veus de gent de
Gurb que manifesten un cert malestar pel
ritme de creixement de Gurb. A aquest pas,
en deu anys podem doblar la població ac-
tual, i pensem que aquest creixement tan
brusc pot desdibuixar la personalitat del
nostre poble. L’equilibri que ara tenim en-
tre zona urbana i zona rural i entre sector
agrari i sector industrial és el que ens asse-
gura poder fer les coses ben fetes. Multi-
plicar per dos la població, a banda d’altres
efectes, provocarà que les despeses de
l’Ajuntament es dupliquin mentre que els
ingressos seran pràcticament els mateixos.
Des d’ERC som de l’opinió que cal ser més
prudent amb el creixement urbanístic.
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El grup de Teatre jove de Gurb.
La Petita Companyia Anònima,
que és com s’anomena el grup
de teatre jove de Gurb, ha decidit
fer una parada en la seva
activitat després de sis anys dalt
l’escenari. Els joves actors,
alguns d’ells a punt de fer 18 anys, comencen una etapa nova i
això no permet la continuïtat del grup. És just, però, destacar
la bona feina i la il·lusió que hi han posat durant aquests anys,
i han demostrat que hi ha maneres molt enriquidores d’aprendre
i de passar-s’ho bé.

Els boscos de Gurb. Amb el pas
dels anys, molts boscos de Gurb
s’han anat omplint de matolls i
romagueres que els fan intransi-
tables. És evident, però, que
mantenir un bosc net val moltís-
sims diners i, per tant, no sempre
és possible fer-ho. De tota manera, hi hauríem de prestar més
atenció, sobretot si pensem en els riscos que suposen estius tan
calorosos com el passat.

Els carrers nous i estrets!
A molta gent li costa comprendre
com és possible que alguns dels
carrers que hi ha a Gurb, que són
el resultat de la urbanització feta
els últims cinc anys, siguin tan
estrets que obliguin els cotxes a
aparcar sobre la vorera. Això no és encertat i hauria de servir
per no repetir-ho en el futur.

El Conseller
Primer, a Gurb

Els regidors d’ERC Eduard Solà, Josep Soler Orra, Jordi Franquesa
i Carles Mundó, amb el Conseller Primer, Josep Bargalló

Vista d’un carrer, al barri de Prixana



la dada
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El consultori mèdic,
el casal per a la gent
gran i la sala de cultura:
tres equipaments
necessaris

El creixement de Gurb ha d’anar acompanyat d’una
millora dels serveis. Gurb és quasi l’últim poble d’Osona
que, tenint més 2.000 habitants, no disposa de
Consultori mèdic ni d’un espai de trobada per a la
gent gran. Això s’ha de corregir. Per això, des de
l’Ajuntament estem treballant per poder canviar
aquesta situació i confiem que durant aquest any 2006
es puguin començar les obres de remodelació de
l’edifici existent al recinte de l’Esperança.

Des del Grup Municipal d’ERC creiem que amb l’obertura
d’un CAP (Centre d’Atenció Primària), d’un Casal per a
la Gent gran i d’una nova Sala de Cultura ben equipa-
da, Gurb disposarà d’uns serveis i uns equipaments
bàsics i necessaris que faran la vida més fàcil a la gent
i contribuïran a incrementar la cohesió de tot el poble.

Per fer-ho possible, a més de l’esforç que farà l’Ajun-
tament amb els recursos propis, la Generalitat ha
atorgat una subvenció de 125.000 euros destinats al
Consultori mèdic. Esperem que ben aviat equipaments
estiguin al servei de la gent de Gurb.

GURB TÉ 1,16 VEHICLES PER
HABITANT
Gurb, sobre rodes. En acabar l’any 2005, el
municipi de Gurb es converteix en un dels
10 municipis de Catalunya amb més vehicles
per habitant. En concret, a l'acabar l'any
2005, a Gurb hi havia 2.126 habitants
censats i teníem 2.475 vehicles matriculats
al municipi, comptant automòbils, motos,
tractors i camions.

Sí al nou Estatut
En el Ple de l’Ajuntament del mes d’oc-
tubre passat, els dos grups amb repre-
sentació a l’Ajuntament vam aprovar
una moció de suport al projecte de nou
Estatut per a Catalunya, que va apro-
var el Parlament el dia 30 de setembre.
Ës un petit gra de sorra que vol deixar
un testimoni del compromís del nostre
poble amb Catalunya.

La Llar d’infants muni-
cipal de Gurb està a lí-
mit de la seva capaci-
tat. Al final del curs
actual comptarà amb
més de 70 infants, ja
que ha rebut l’autorit-
zació del Departament
d’Educació de la Gene-
ralitat per incrementar
el nombre d’alumnes. El
cens de Gurb creix constantment, i també creix
el nombre de naixements. Per aquesta raó,
tenint en compte els infants que faran 3 anys
i que deixaran la Llar d’Infants per anar a
l’escola i els que naixeran i s’inscriuran el
curs vinent, caldrà veure si des de l’Ajunta-

ment hem de pensar en
la construcció d’una
ampliació de l’edifici
actual.

Des del Grup Municipal
d’ERC pensem que cal
aprofitar la subvenció
de 5.000 euros que
aportaria el Departa-
ment d’Educació per

cada plaça nova que creï l’Ajuntament, i tam-
bé cal valorar els 120.000 euros que rebem
per al funcionament de les places actuals,
que permeten el manteinment d’unes quotes
moderades per a les famílies, si ho compa-
rem amb altres pobles de la comarca.

La Llar d’infants de Gurb, al límit
El regidor i portaveu municipal d’ERC, Carles Mundó, als espais
on hi haurà els nous equipaments

Des de quan ets regidor de
Governació i Serveis a
l’Ajuntament de Gurb?

Ja fa dos anys i mig. Anava de núemro 2 a la
llista d’ERC.
A Gurb disposem de bons serveis?
Sí. Tenim una bona xarxa d’aigua i es va
renovant la xarxa de clavegueram. També cal
vetllar per l’enllumenat públic i mantenir nets
els carrers i en bon estat. El servei de recollida
d’escombraries és complex perquè hi ha
recollida urbana, rural i industrial.
Ens costa molts diners mantenir els serveis
del poble?
Els serveis de qualitat són cars, però amb una
bona gestió podem evitar que les taxes i els
impostos siguin elevats. De tota manera, com
més creixi la zona urbana més diners haurem
de dedicar als serveis. El creixement en zona
residencial genera més despeses que ingressos
per l’Ajuntament.
Com ha anat l’expoeriència de la recollida
selectiva de gespa?
Ha funcionat molt bé. Hem recollit prop de

Josep Soler Orra, Regidor de Governació i Serveis (ERC)

“El creixement de la zona urbana reclama
cada dia més serveis i més despeses”

35.000 Kg de matèria orgànica que no ha anat
a l’abocador sinó a una planta de compos-
tatge. La bona acollida per part dels veïns
ens anima a pensar en una recollida selectiva
més exhaustiva.
Així, penses que la gent de Gurb és sensi-
ble a aquesta qüestió?
En general, sí. La població, i sobretot la gent
més jove, cada vegada té més adquirits els
hàbits de separar les deixalles. Recollim molt
vidre i paper, però encara es podria fer millor.
També caldria aprofitar més el servei de la
deixalleria, que no tothom coneix. Per millorar
això, aquest any 2006 volem fer un esforç
d’informació als veïns i enviarem periòdicament
una guia informativa a cada casa.
O sigui, que Gurb reclamarà cada vegada
més serveis?
Sens dubte. Més de la meitat de gurbetans
viu a la zona urbana. El creixement de la zona
urbana reclama cada dia més serveis i més
diners, i cal ser prudents perquè en alguns
casos les despeses de l’Ajuntament són
superiors als ingressos

L’ENTREVISTA

La llar d’infants de Gurb, innaugurada l’any 2002


